
IMADA Fagråd

Referat af bestyrelsesmøde i IMADA Fagråd

28. April 2025 kl. 14:00 i U49b

1) Formalia

a ) Valg af dirigent

Simon Holm

b ) Valg af referent

Anne Sofie Høj

c ) Tilstedeværende

Simon Holm, Daniel Nissen, Victor Else, Anne Sofie, Nikolaj Madsen,
Shuagib Ibrahim, Johannes Rothe, Andreas Busk, Michael Madsen,
Rudi Odder Hou Hansen

d ) Godkendelse af referat for seneste bestyrelsesmøde

Godkendt

2) Det nye fagråd

a ) Nøgle

• Nøglen er omkodet til Simons navn

b ) Facebook side

• Fælles coverbillede bliver taget til ryste sammen event? måske? el-
lers til næste møde
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3) Økonomi

a ) Hvordan står det til med økonomien

• Ingen adgang til konto endnu

4) Opdatering Dagrofa sammenlignet

a ) Opdatering på dragofa samarbejde

Simon, Daniel og Shuagib har besøgt dragofas lager.
Dragofas priser:

• Harboe sodavand: 3.94 kr
• Booster: 13.69 kr
• Juice brikker: 7.44 kr
• First Price kaffe 400g: 46.19 kr
• Merrild kaffe 500g 91.16
• Te: 17.44 kr
• First Price kakao 400g: 22.44 kr

• Sammenligning af priser
• Simon og Daniel gør det 29/04

5) Kaffeordning / sodavandsordning

a ) Nye varer der skal prøves ift afstemning

• Vi har sat kakao op som tester, det går godt, folk er glade
• Shaker skal være fast sortiment samt vin, det skal købes. Der er

stadig mange shakers, men ellers vin skal købes
• Torsdag købes der nye varer, herunder kakao og vin, ca 2 kasser af

vin.

b ) Medlemskab for kaffeordning?

Nej til medlemskab, for møj bøvl -"hvidesande accent"

c ) Kontakt flere sponsorater

• Nogle af de mails som Johannes har sendt ud til firmaer
• Mange har ikke svaret, der blevet skrevet ud yderligere, ser lige.
• Netcompany kunne måske sponsere igen, men de er ikke så populære

blandet elever og undervisere, dermed er det måske dårlig ide? De
har et dårligt ry

• Stadig vil vi gerne dem, hvis ingen andre vil.
• Skal vi gerne dem mere end bare en plakat for sponsorat? Events

eller ligende?

6) Kontakt med andre fagråd

a ) Grillevent

• 15. maj, Simon og Daniel skriver en Mail, så skal vi dele.
• Simon vil gerne lave en plakat? er det nødvendigt? Hvordan skal

de reklameres? Mange ved ikke om events
• Det er event sponsoret af IDA
• Skal vi gøre noget?
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7) Skabe

a ) Hvordan går det med skabene (Daniel og Shuagib)

• Der er styr på det

8) Kontakt til studerende

a ) Fagrådsmøde

• "Vi laver et facebook oplsag til den 28 april. Her vil vi snakke om
diverse fagrådssager. Herunder væggen i Saunaen. Det er vigtigt at
dette bliver nævnt i opslaget til dem som er nysgerrige på nedriv-
ningen. Desuden skal det nævnes at man kan have indflydelse på
vores fremtidige planer for saunaen. - Fra sidst

• vi skal et facebook opslag i dag
• Det er den 19. maj kl 16:00 vi holder fagrådsmøde, der er blevet

lavet et opslag på facebook.
• Stadig fast bestyrelse møde hver Mandag kl 14:00

b ) Studiestart for Data Science

• Vi snakker med Peter når det kommer tættere på

c ) Generel studiestart

• Vi diskutere yderligere om studiestart når det bliver mere aktuelt

9) Saunaen

a ) Nye spil til Saunaen

• Vi skal købe Secret Hitler, Exploding Minions, Uno, Slaget Om
Odense og Dobble (Johannes)

• De er kommet op i saunaen alle sammen.

b ) Sauna-Vectorvægen

• Det blev aftalt til før sommerferien (maj-august)
• Det er i starten uden dør, så der vil være helt åben. Dette sker så vi

kan få væggen ned inden næste semester, hvis det skaber problemer,
kan vi klage. Hvorefter vi så kan få en dør i efterfølgende.

10) Festminesteriet

a ) Festministeriet lagde ud for juleøl

• Vi har ikke adgang til kontoen det står Simon Og Daniel for.

b ) Mere samarbejde til inkøb af saunabar og/eller fester

• Dragofa skal primært bruges til sodavand
• Andet kan købes i meny eller bilka (ift. meny mail)
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11) Hjemmeside

a ) Opslag

• Opslag om væggen når den bliver revet ned

b ) Oversættelse

Hjemmesidens sider skal oversættes til engelsk (language switcher). Det
tager en del tid så det er work in progress.

12) Syddanske Studerende

a ) Samarbejde med SDS til drikkevarer

• Øl 5kr
• Cocio 1L 4kr
• Sodavand 1L 4kr

b ) Akademisk Råd

• Manglende penge fra AR
• Studerende kan stille op igennem IMADA (NAT) hvor vi som fagråd

selv sidder i SDS

c ) Samarbejdet

• Efter et formandsmøde med formændene fra hele NAT samt en
representant fra Syddanske Studerende har vi diskuteret det mulige
samarbejde med SDS. Som det står lige nu venter vi på at SDS
for aftalt vores forslag i deres egen bestyrrelse. Vi har nemlig selv
foreslået at vi som fagråd på NAT kan være paraplyforening under
SDS. På denne måde kan vores studrende stadig stille op til AR
valg uden koncurrence samt representere NAT/eget institut, frem
for SDS. Desuden er der værlige fordele ved medlemskab i SDS
(billige drikkevare igennem Royal Unibrew og mødelokaler)

13) Institutdysten

a ) Hold med fkf

• FKF har spurgt om vi vil være på hold. Det vil vi gerne Daniel og
Simon order dette?

14) Ryste sammen event

a ) Afstemning til event

• Papas papbar den 28 april kl 19.00
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15) Arrangementer til studerende, endelig ideer

a ) Årshjul

• Vi skal planlægge et årshjul/kalender
• Endelige ideer.

– Karaoke = god ide, Nikolaj, Shuagib, 20 feburar
– Mal din egen kop = god ide, kontakt tidligere arrangør, Shaugib,

Viktor, Anne 18 september
– Trivia / quiz / kahoot / jeapardy = god ide, Johannes, Shuagib,

21 november
– Pubcrawl i stedet for tour de fagråd, 17 oktober, Simon, Nikolaj
– Strik og drik, Nikolaj, Shuagib, 3 december
– Beer pong tournament, sammen med fest ministeriet, d 6 marts,

Anne, simon, Nikolaj
– Skak tournament, Micheal, Simon, 12 oktober og 11 marts, snak

med mads i forhold til dommer, han har et program til wins og
udtryk med hold

– Jule klip - 1 december, johannes, simon
– "Bachelor talks- snak med peter i forhold til fokus på tværfaglig

blandning mellem fagråd, så man kan vælge emne.
– Generelt flere faglige events, snak med Peter, hvad kan hver

fagråd gøre? Mere tværfagligt sammenarbejde
– Derudover specielt på Imada, måske en "latex-cafe"eller "git-

cafe"osv. Som vi holder, især på første semester, hvor folk måske
kæmper lidt med nye ting.

16) Orden i forhold til fagråd

a ) Der mangler orden i forhold til hvad der sker i fagrådet

• Skal fagråd lave eksempelvis et excel i forhold til interne forløb?

17) Er alt ok i forhold til fagråd (bredt)

a ) Forbedring i forhold til lokale

• Der kan laves nogle forbedringer i forhold til ting på IMADA
• Lave nogle "nye"gruppe lokaler til sammenarbejde
• Eller finde ud af hvordan folk kan bruge lokaler mere, da der er

mange lokaler der ikke bliver brugt
• Lav en kommentar kasse eller et facebook opslag i forhold til af-

stemning
• Skal fagråd lave sin egen form for studie forum, i forbedringer eller

hvad synes folk fagrådet skal gøre?
• Der skal holdes fokus på også faglige events
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18) Evt

a ) Shakerfest med festministeriet

• Til næste fredagsbar er der "shaker-tema", hvor shakerne bliver sat
til 7 kr, sammen pris til øl.

• De er sat til 08/06 bedst før
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